

## ABSTRAK

Atikan luhur, hiji perkawis anu peryogi pisan di era ayeuna di mana atikan luhur barobah kaayaan hiji perkawis anu peryogi pisan sarta nangtukeun posisi saurang individu sumawonten pikahareupeun maranehanana di hiji balarea sarta ngajadikeun individu barobah kaayaan individu anu seutuhna . Margi perkawis ieu parantos sakuduna atikan luhur diperuntukeun kanggo umum sarta hadena haturan saha oge anu berwenang dina ngadalikeun atikan luhur ngajadikeun atikan luhur minangka hiji domain umum. Nanging kadieunakeun parantos seueur pihak pihak swasta anu ngadegkeun lembaga atikan luhur yaktos paguron luhur, sedengkeun perkawis ieu jalaran ku liberalisasi atikan luhur ku pamarentah ngaliwatan sauntuyan ulem ulem. Dilata belakangi ku kaputusan WTO dina pasamoan pasamoan anu diayakeun saban warsih aya wacana kanggo meliberalisasi atikan anu saterusna direalisasikeun ku nagara anggota kaasup Indonesia ngaliwatan sauntuyan ulem ulem.

Angkat ti kasang pengker kasebat weton rumusan masalah yaktos kumaha akibat liberalisasi atikan luhur ka distribusi atikan luhur di Indonesia Kalawan tujuan palay uninga akibat sarta kumaha lumangsung na liberalisasi atikan luhur di Indonesia, mangka dibuatlah panalungtikan ieu kalawan nganggo pengumpulan data anu boga sipat pustaka sarta nganggo padika panalungtikan deskriptif sarta panalungtikan anu boga sipat kualitatif.

Panalungtikan ieu membuahkeun hiji jawaban samentara yaktos akibat ti henteu meratanya distribusi atikan luhur nyaeta terkonsentrasinya atikan luhur, tanggung na jumlah wargi anu henteu iasa neruskeun ka atikan luhur dugi tanggung na angka kamiskinan.

Panalungtikan ieu oge parantos ngahasilkeun jawaban kanggo rumusan masalah yaktos aya indikasi terkonsentrasinya atikan luhur di wewengkon kalawan pertumbuhan ekonomi anu luhur, tanggung na jumlah wargi miskin anu henteu iasa neruskeun ka atikan luhur, weton na vicious cycle di manten kamiskinan teras lumangsung margi pendek na atikan anu ditempuh saurang individu, dugi akibat sosial anu aya yaktos tanggung na tingkat kriminalitas margi kamiskinan anu lumangsung.

**Sanggem konci: Liberalisasi, Globalisasi, Atikan Luhur, Atikan Luhur Di Indonesia, Distribusi Atikan Luhur**